

## Fagutvalget

Institutt for statsvitenskap  
Det samfunnsvitenskapelige fakultet

### Møtereferat

**Til:** Fagutvalget ved Institutt for statsvitenskap  
**Dato:** 1. juni 2023  
**Tid:** 10:15 – 10:00  
**Sted:** Rom 214, E. S. hus, Moltke Moes vei 31, Universitet i Oslo  
**Ordstyrer:** Ole Magnus Gaalaas-Hansen  
**Referent:** Håkon Wraa Måge

<b>Tilstede:</b>	Håkon Wraa Måge Marta Helene Aasen Nora L. L. H. Auberg Thomas Elton Gundersen Ole Magnus Gaalaas-Hansen	<b>Fravær:</b>	Mathias Lind Høyning Marina Johansen Elena C. G. Hjertø
------------------	--	----------------	---

---

### V23/100 Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat

- Saksnumrene sto med feil i dagsordenen. Både sak om orientering fra verv og DMS-fest har saksnummer V23/101.

**Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat er enstemmig vedtatt.**

---

### V23/101 Orientering fra verv

Utvalgsleder v/ Ole Magnus

- Intet å redegjøre.

DMS v/ Thomas

- Følgte opp DMSs sommeravslutning.
- Har vært i kontakt med arbeidslivsutvalget om nytt styre. De ønsker at vi tar over promotering av ALU. Vi legger ut promotering av de ulike vervene i august.

Sekretariat v/ Håkon

- Intet å redegjøre.

Økonomi v/ Marta

- Har laget revidert budsjett for 2023. Tas som egen sak på eventuelt.
- Har laget regnskap for alle DMS-foreningene.
- Vi har ikke fått midler for 2023.



### **Kommunikasjon v/ Marina**

- Ikke til stede.

### **Arrangementer v/ Nora**

- Intet å redegjøre.

### **Arrangementer v/ Mathias**

- Ikke til stede.

### **Samfunnsvitenskapelig Studentutvalg (SVSU) v/ Håkon**

- Ikke til stede.

### **Instituttstyret v/ Ole Magnus**

- Intet å redegjøre.

### **Programrådet v/ Elena**

- Ikke til stede.

### **V23/101 DMS-fest**

Ole Magnus redegjør:

- DMS-fest blir 8. juni i Sofienbergparken.
- Vi bestiller pizza til kl. 18:00.

### **V23/102 Allmøte neste semester**

Ole Magnus redegjør:

- Første innkalling må komme to uker før allmøtet, og andre innkalling må komme en uke før.
- Det er ikke mulig å booke auditoriet allerede.
- **Håkon:** Foreslår allmøte 4. september 16:15 i auditorium 7.
- **Thomas:** Foreslår nytt møte til høsten, helst før fadderuken. 13. august kl. 14:00 blir det FU-møte før allmøte.
- **Ole Magnus:** Vi må nå studentene gjennom canvas spesielt.
- **Håkon:** Foreslår å presentere Fagutvalget i en forelesning. For eksempel STV1100.
  - **Ole Magnus:** Foreslår STV1100.

### **V23/103 Arbeidslivsutvalget**

Thomas redegjør:

- Foreslår at man velger en som er ansvarlig for ALU i overgangsperioden. For promotering og rekruttering av nye styremedlemmer.
- Diskuterer på møte hvilke kandidater som kan være relevante.

### **V23/104 Sommeravslutning**

Thomas redegjør:

- Foreslår sommeravslutning for fagutvalget tirsdag 6. juni klokka fem på Sognsvann med valgfri drikke og pølser og engangsgrill.



## V23/105 Sommerferie

Ole Magnus redegjør:

- Diskuterer at vi skal ha møtefri fra 1. juni. Det vedtas etter sommerferien.

## V23/106-A Eventuelt (Revidert budsjett)

Marta redegjør:

- Instituttet arrangerer bachelorseremoni, derfor fordeler vi pengene vi hadde satt av til det på andre poster. Revidert budsjett ligger tilgjengelig på digitalt arkiv.
- Vi har brukt rundt 2 000,- kroner mindre på aktualitetssymposiet enn budsjettet.

Møtet er hevet 11:38.

---

Med vennlig hilsen,

**Ole Magnus Gaalaas-Hansen**  
Utvalgsleder  
Fagutvalget for ISV

**Håkon Wraa Måge**  
Utvalgssekretær  
Fagutvalget for ISV

